
1030198

@minvws.nl

@minvws nl];rmsrvIEERes;[IEEE

-

Wed 4/6 0 AZ

Subject: RE: Stukken expertteam 5 maart 2022

Received: Wed 4/6/2022 12:42:18 PM

Expertteam patiéntstromen - definitief.pdf

Bedankt voor het delen!

Bijgevoegd vind je de definitieve versie van de patiéntstromen, waarin de opmerkingen uit het expertteam van gister zijn verwerkt.

Deze kan gedeeld worden met de stukken voor het expertteam van 12 april.

Aan CRT hebben wij een terugkoppeling gegeven per mail.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

5.1.2¢ (@sirm.nl

SiRM — Strategies in Regulated Markets

Stadsplateau 17

3521 AZ Utrecht

www.sirm.nl

van:IEE)BEENminvws.nl>

Verzonden: dinsdag 5 april 2022 13:52

@sirm.nl>; (sirv) JEEEH @sirm.nl>Aan:

@minvws.nl>CC:

Onderwerp: FW: Stukken expertteam 5 maart 2022

a 512 si 8

Zie onderstaand in geel alvast de opmerkingen van 5.1.2e op de patiéntreis.

Groet,

Van:

Verzonden: dinsdag 5 april 2022 13:34

5 2e G o.nl>: 1. @kpmg.nl>

Onderwerp: FW: Stukken expertteam 5 maart 2022

Dag allen,



1030198

BE: vanavond niet bij de vergadering, en heeft haar input op de mail gezet. Zie hieronder.

Groet,

Van: 5.1.2e 5.1.2¢ @menzis.nl>

insdag 5 april 2022 13:01

Aan:

CC 5.1.2e i 5.1.2e Dpggm.nl>

Onderwerp: FW: Stukken expertteam 5 maart 2022

External email

Use caution with links and attachments.

vest ENEN
Zoals bekend kan ik vanavond niet aansluiten bij de vergadering vanwege het afscheid vanJEEIZmaar ik zou wel een paar punten

willen meegeven:

Agendapunt 4: Concept-outline rapport en concept-planning
* Wie schrijft welk onderdeel? Ik zou graag actief betrokken worden voor financiering (evt. samen met VWS en NZa)
* Planning: zeer kritisch! Doorlooptijd op review op conceptrapport en ook klankbordgroepproces is echt heel krap. Verder

is het eind april / begin mei vakantie en dat komt qua oplevering adviezen slecht uit.

* In de planning mis ik werkgroep financiering.
* Wat wordt bedoeld met 3 punt onder bijlagen ‘financiering verschil’?

Agendapunt 7:

« lk had op p.2 wel iets meer scherpte verwacht. Het is voorzichtig en ik vind het een eenzijdig beeld (vanuit de ROAZ). Moet

echt de juiste plek krijgen in het rapport.
* In de reflectie over thema 7 is erg kort door de bocht/onvolledig/niet onderbouwd geformuleerd. Cruciaal is namelijk dat

personeel inzetten in ziekenhuizen maar voor max 30 ZBC's een optie is. Verder mis is huur van infrastructuur (dus OK's doen

bij ZBC)

Een goede vergadering gewenst!

Groet,poi]De inhoud van dit bericht is vertrouwelijk en met de grootst mogelijke zorg verzonden. Ontvangt u dit bericht onterecht? Dan

vragen we u ons direct per e-mail te informeren en het bericht te vernietigen. Wij danken u voor uw medewerking. Dit bericht is

afkomstig van één van de leden of deelnemingen van de Codperatie Menzis U.A. (kvk-nr.: 02065142).


